
 

Vážený pán minister školstva, vedy, výskumu a športu SR,  
vážená pani štátna tajomníčka, vážený pán štátny tajomník,  
vážený pán rektor STU, predseda Akademického senátu STU, 
vážení členovia Akademického senátu STU, 
 
K dnešnému dňu ohlásilo odchod z FIIT STU 26 akademikov. V otvorenom liste uviedli: 
 
“Kroky súčasného vedenia fakulty viedli k destabilizácii tohto systému a k významnému 
zhoršeniu kvality vzdelávania, dokonca takému, že ho vnímajú aj samotní študenti (ktorí a 
priori mnohé nedokonalosti vzdelávania z definície nemôžu rozpoznať). Na slovenské 
pomery je hlas študentov dožadujúci sa kvality nevídaný a nateraz žiaľ aj nevypočutý.” 
 
Týmto listom odsudzujeme kroky dekana Kotuliaka ako zásadné manažérske zlyhanie, 
neschopnosť napĺňať funkciu a vlastný program. 
 
Viacerí naši členovia v tejto súvislosti rozviazali spoluprácu s fakultou. Odporúčame 
zástupcom firiem takýto postup kým nepríde k zásadným zmenám na fakulte. Jedná sa o 
reputačné riziko ako aj o nepriamu legitimizáciu štandardu na pôde inštitúcie financovanej z 
verejných zdrojov. 
 
Spoločne s akademikmi si želáme, aby Slovensko pokračovalo na ceste k modernej, 
vzdelanej, hrdej a perspektívnej krajine. Sme presvedčení, že vzdelávanie a špeciálne v 
prepojení s výskumom hrajú kľúčovú rolu na tejto ceste. Pre lepšiu, konkurencieschopnú 
budúcnosť Slovenska je nevyhnutný prílev kvalitných absolventov do ekosystému, ktorý 
fakulta zabezpečuje. 
 
Žiadame, aby bol pre odchádzajúcich akademikov vytvorený priestor v akademickej sfére 
ako aj súrne vyriešenie situácie s akademikmi a výskumníkmi na fakulte.  Zároveň žiadame o 
prehodnotenie a úpravu celkového systému fungovania vysokých škôl, ktorý takéto zlyhanie 
dopustil.  
 
S úctou, 
 
Rasťo Kulich - Člen rady združenia, SAPIE 
 
Lucia Šicková - Člen rady združenia, SAPIE 
 
Anton Zajac - Člen rady združenia, SAPIE 
 
Ján Cifra - Člen rady združenia, SAPIE 
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